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APPEAL HEARD AND ORAL JUDGMENT

December 9, 2024

OTTAWA – Today, the Supreme Court of Canada heard and dismissed the following appeal, with reasons to follow.

Michael Paul Dunmore v. Raha Mehralian (Ont.) (Civil) (By Leave) (41108)

Coram: 	Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O’Bonsawin and Moreau JJ.

A plain language summary of the case will be published with the reasons. Watch today’s judgment being delivered orally: https://video.isilive.ca/scc/2024/2024-12-09--41108-oral-english.mp4.html. The written judgment will be available once it has been signed and issued: https://decisions.scc-csc.ca/scc-csc/en/nav.do.





APPEL ENTENDU ET JUGEMENT ORAL

Le 9 décembre 2024

OTTAWA – Aujourd’hui, la Cour suprême du Canada a entendu et rejeté l’appel suivant, avec motifs à suivre.

Michael Paul Dunmore c. Raha Mehralian (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41108)

Coram: 	Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O’Bonsawin et Moreau

Un résumé en langage simple de la cause sera publié avec les motifs. Visionnez le jugement rendu oralement aujourd’hui : https://video.isilive.ca/scc/2024/2024-12-09--41108-oral-francais.mp4.html. Le jugement écrit sera disponible une fois signé et déposé : https://decisions.scc-csc.ca/scc-csc/fr/nav.do.
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